

wiege

Travis, Wilkhahn

Travis, Wilkhahn

Travis is a modular, linkable table range. Wide spans of up to three metres permit highly versatile conference configurations. Individual configurations are customized within the scope of series production.

The heart of the new Wilkhahn range is the interplay between a crossbeam as the central supporting element, freely positionable table top bearers and a swivel corner plate. The distinctive crossbeam is adjustable in terms of length and ensures a freely configurable system with high static stability.

The excellent aesthetics are due to the floating appearance of the table tops supported by just a few pedestal legs. All technical and functional requirements are integrated into the system without being permanently visible. This results in conference environments that are not dominated by technology but are fully equipped for integration of the same.

Our service:
Concept formation, product design, model making, preliminary development, 3D imaging support to serial production stage

Travis ist ein modular aufgebautes, verkettbares Tischprogramm. Bei einer Spannweite von bis zu drei Metern lassen sich vielfältige Konferenzen konfigurieren. Dabei werden in industrieller Serienfertigung individuelle Anlagen hergestellt.

Herzstück des neuen Wilkhahn-Programms ist das Zusammenspiel zwischen einer Traverse als zentralem Trägerelement, frei positionierbaren Plattenträgern und einem Gelenkknoten. Die signifikante Traverse ist in der Länge anpassbar und ermöglicht das frei konfigurierbare, hoch belastbare System.

Die besondere Ästhetik ergibt sich durch scheinbar schwebende, von wenigen Säulen getragene Tischplatten. Alle technischen und funktionalen Anforderungen sind in das System integriert, ohne permanent sichtbar zu sein. So entstehen Konferenzräume, die nicht von Technik geprägt sind, aber alle Voraussetzungen bieten, sie problemlos zu integrieren.

Unsere Leistungen:
Konzeption, Produktdesign, Modellbau, Vorentwicklung, 3D-Darstellungen, Begleitung bis zur Serienreife



Various configurations of the Travis conference table

Verschiedene Konfigurationen der Travis Konferenzanlage